
Proces-verbal
Tncheiat Tn sedinta extraordinara, convocata de Tndata, a Consiliului

General al Municipiului Bucure9ti din data
de 04 octornbrie 2023, ora 12:00

Convocarea de Tndata a sedintei extraordinara a fost facuta de catre
grupul consilierilor generali PSD din cadrul Consiliului General al
Municipiului Bucure9ti, Tnregistrata atat Ia Cabinet Secretar General cat 9i
la Directia Asistenta Tehnica si Juridica sub nr. 164926/03.10.2023

§edinta a avut Ioc la sediul autoritatii deliberative din municipiul
Bucure9ti, B-duI Regina Elisabeta nr. 47, sector 5, etaj 3, la care au
participat online 41 din cei 52 de consilieri generali.

§edinta s-a desfa9urat prin mijloace electronice, prin intermediul
platformei online de videoconferin{a WebEx.

La 9edinla au participat urmatorii: domnul lordache Adrian –Director
executiv, Directia Juridic 9i doamna Mariana Brod – Director executiv,
Direcjia Asisten@ Tehnica 9i Juridica.

Au fost invitati sa participe directorii din cadrul aparatului de
specialitate al Primarului General al Municipiului Bucure9ti.

La 9edinla au fost absen li urmatorii: Cantea luliana-Roxana,
Florescu Adrian Constantin, Gram Anamaria Alina, Militaru Marian-
catalin, Mitu Razvan-Aurel, Moraru Adrian- Flavius, Petre Stefania, Podar
Marian Vasile, Sebe Razvan Nicolae, Stofor Stefan-Radu si Serban
Luminita-Gabriela.

(

Doamna Presedinte de sedinta Mardarovici Diana
Buna ziua tuturor
va muljumesc ca participa li la aceasta 9edinla convocata de Tndata

de catre grupul consilierilor generali PSD, domnul director lordache ne va
sprijini astazi cu lucrarile 9edintei pentru ca doamna secretar general nu
este Tn tara

Domnul director lordache, va rog.

Domnul lordache Adrian – Director executiv - Directia Juridic
Buna ziua
Sunt prezenti Tn 9edinta 31 de consilieri generali, avem cvorumul

necesar pentru a desfa§ura §edinta_
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Doamna Presedinte de sedinta Mardarovici Diana
Multumesc. Vi anunt pe aceasta cale ca avem Tnscri9i la cuvant

reprezentantii cartierului Greenfield, domnul catalin Diaconescu gi domnul
Florin Buzatu

Tnainte de a Tncepe dezbaterea pe ordinea de zi as vrea sa va aduc
pentru cei care ne privesc pe site-ul prirnariei sa va fac un context at
acestei dezbateri din perspectiva consilierilor generali PNL Pi mai mult
decat atat din perspectiva unui consilier general care a facut campanie Tn
sectorul 1 alaturi de USR 9i de Clotilde Armand promitand cartierului ca
vor avea o solutie de a iesi si de a intra

Aici nu vorbim despre cum ar fi fost bine sa fie facut acel cartier, cine
a gre9it cand a construit acolo, ce densitati au fost, cine a dat autorizatie
prost, avem o stare de fapt regretabila.

cand domnul prirnar general a ales sa aduca aceasta problema la
Prirnaria Generala 9i sa o ia de pe capul lui Clotllde Armand, m-am
bucurat, am zis ca o sa rezolvam problema, ceea ce s-a Tntamplat este ca,
domnul prirnar general, dupa mai multe luni Tn care s-a gandit Ia o solutie,
a venit cu o solutie pe care PNL a votat –o, a9a cum a promis chiar daca
a avut rezerve Tn ceea ce prive9te solutia propusa.

Am declarat 9i atunci, declaram 9i acum, votam orice proiect legal
care rezolva problema cartierului Greenfield.

Nu ne ancoram Tn cine inijiaza proiectul, dar vom vota orice forma a
proiectului legal. Din cuno9tin+ele pe care Ie am, din pacate, proiectul de
acum de pe ordinea de zi nu poate nici macar sa fie inclus pe ordinea de
zi, Tnsa voi oferi ocazia de a lua cuvantul tuturor celor care vor sa ia
cuvantul Tnainte de a constata faptul ca nu putem avea nici macar o
dezbatere pe ordinea de zi.

va rog sa va Tnscrieji in chat pentru a lua cuvantul 9i daca se poate
sa va deschideti camera atunci cand vorbiji, daca nu, va Tnteleg, nicio
problema, recomandabil ar fi sa va deschideti camera.

Avem solicitari de luat cuvantul?
A9a cum nu sunt, voi da cuvantul reprezentantilor din Greenfield,

domnul Diaconescu, va rog.

I
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Domnul Diaconescu catalin
Buna ziua
va muljumim doamna pre9edinta. Multumim foarte mult pentru ca

Tntr-un timp a9a de scurt ati putut sa Tndepliniti toate formalitalile pentru
aceasta sedinta

Stimate doamne 9i domni corjI jljgri generali, avand Tn vedere
convocarea 9edinjei de astazi precK$ {i dfgp.Qnibilitatea de a discuta Tn
toate 9edintele din ultima perigde!#'FF@.; subiect, este evidenta
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dorinta dumneavoastra de a rezolva problema cetajenilor din Greenfield
si va multurnim pentru asta.

in mod eronat, la ultima sedinta, s-a Tnteles ca va certam si as dori
sa clarificam aceste aspecte, dreptul Ia replica era adresat domnului
primar general ca urmare a informajiei primite Tn cadrul 9edinjei referitor
la raspunsul Ministerului Mediului, pentru noi, Tntarzierea furnizarii acelui
raspuns a dus la amanarea rezolvarii cu inca doua saptamani, in condijiile
in care fiecare zi este importanta pentru rezolvarea problemei, dar in
niciun caz nu va erau adresate acele observatii.

Consideram ca in acest moment avem toate elementele necesare
pentru sustinerea transferului definitiv. Au fost epuizate toate caile pentru
punerea Tn aplicare a Hotararii Consiliului General nr. 240/28.07.2023.
Prin urmare pentru a Tndeplini dorin ja Consiliului General Municipiulut
Bucuresti este necesara formalizarea transferului definitiv prin modificarea
hotararii initiale asa cum se mentioneaza de altfel Tn raspunsul Ministerului
Mediului. Suntem convin9i ca puterea Consiliului General poate depa9i
anumite decizii care duc la amanarea rezolvarii situatiei Tn care ne aflam,
inclusiv a dorintei dumneavoastra de a rezolva aceasta problema. Din cate
Tntelegem se dore9te din nou amanarea pentru susjinerea prin cerinja unei
opinii juridice 9i consideram ca orice opinie juridica pe acest subiect nu ar
putea influenja decizia unei institu+ii mai ales atunci cand vorbim de
forumul superior in acest domeniu.

Prin urmare va rugam sa dati curs invitatiei noastre pe care in+eleg
ca ati primit-o, invitajta noastra Ia o Tntalnire de lucru sa participe to Ii liderii
de grup din cadrul Consiliului General, avand Tn vedere ca in 9edin{a de
astazi Tn+elegem ca nu exista un raport de specialitate pentru a putea
supune proiectul pe ordinea de zi.

V-a9 face o invita+ie publica, ideal ar fi sa se vina la aceasta Tntalnire
in Greenfield, cu tot respectul, fara sa se Tnteleaga ca este o arogan@ din
partea noastra, doar pentru a vedea cu ochii dumneavoastra care este
realitatea cu care cel putin Greenfield se confrunta. Este doar o propunere
in masura Tn care consideraji ca este potrivita ca aceasta Tntalnire sa aiba
Ioc in Greenfield va invitam cu mare drag, putem sa organizam Tn cadru
foarte oficial si Tntrunind toate conditiile necesare realizarii unei 'intalniri de
lucru

va multumesc inca o data Pi ne bazam Tn continuare pe
dumneavoastra pe dorinja de a rezolva aceasta situatie.

va multumesc.
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Doamna Presedin
Multumesc pentru
Voi da cuvantul
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Domnul Buzatu Florin – reprezentat Greenfield
sarut mana. Buna ziua doamnelor si domnilor consilieri. va

multumesc inca o data ca ne-ati primit, ne-ati oferit posibilitatea sa ne
spunem punctul de vedere. in completarea colegului meu a9 vrea sa va
comunic ca graba cu care noi dorim sa rezolvarn aceasta situatie nu este
un moft, dureaza de foarte mult timp 91 daca acum stam 45, 50 de minute,
o ora ca sa putem ie9i din cartier sa nu uitam ca va veni vremea rea, vor
Tncepe ploile, zapada 9i va puteji imagina ce se va Tntampla Tn momentul
in care va veni vremea rea. A9 vrea sa vin in completarea colegului meu
sa va rog sa Tncercam sa organizam o Tntalnire comuna cu toate partidele,
sa punem pe masa toate proiectele care s-au facut pana acum, de toate
partidele 9i Ie muljumesc ca toti au Tncercat sa vina cu o propunere cat de
cat fezabila, sa putem sa rezolvam aceasta situatie 9i Tmpreuna cu domnul
primar sa gasim o solutie, sa rezolvam cat mai repede aceasta situa+ie. A9
dori daca se poate sa ascult 9i parerea liderilor de grup referitor la acest
aspect §i completez cu invitajia facuta de catre colegul meu care este
invitatia comunitatii de a ne vizita 9i Tn limita posibilitatilor daca se poate
organiza aici o 9edinta noi suntern oameni civilizaji 9i v-am demonstrat de
fiecare data acest lucru 9i credeti-ne ca veti fi foarte bine primiti indiferent
de opiniile divergente care sunt pe acest subiect.

va multumesc inca o data
O zi frurnoasa.

(

Doamna Presedinte de sedinta Mardarovici Diana
Multumesc
in continuare voi da cuvantul domnului Badulescu. va rog.

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Am vazut ca sunt 9i ceilalti colegi, haideti la sfar9it ca sa vedem ce

zicem ca lideri de grup, sunt ceilalji colegi ai dumneavoastra, doamna, de
la PNL, care s-au mai Tnscris acolo pe chat, am vazut

Doamna Presedinte de sedinta Mardarovici Diana
Sigur. Domnul Badulescu dumneavoastra sunteji Tnaintea lor, deci o

sa va ofer cuvantul. Domnul Diaconescu este de la Greenfield. Domnul
Diaconescu §i domnul Deaconescu sunt doua persoane diferite.

'qBSr==

Domnul Consilier Badutesct;'A
Am Tnteles. Nu, nu, ma
J mine este evident ca
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am obosit cu povestea asta. Tntrebarea mea este pentru pentru domnul
lordache care asigura secretariatul pentru 9edinta de astazi, sa fmi spLIneji
ce raport nu a fost Tntocrnit, de cine ca sa putem sa ne apucam de treaba
ca nu are rost, pana o veni nu 9tiu ce avocat cu nu 9tiu ce punct de vedere,
sunt alte cai legale 9i o sa apucam pe calea aceea ca nu avem ce face.

Doamna pre9edinte de 9edin+a Mardarovici Diana
Dornnule lordache daca pute li sa raspundeti, cine nu a facut, adica

ce rapoarte ne cer?

Domnul Consilier Badulescu Aurelian

Ce lipse9te, ca sa putem sa intram pe ordinea de zi?

f

Domnul lordache Adrian – Director Directia Juridic
in conformitate cu articolul 136 alineatul 8, ca sa poata intra pe

ordinea de zi trebuie sa aiba rapoartele compartimentelor de specialitate,
in rnomentul de faR proiectul propus pentru a intra pe ordinea de zi nu
contine asa ceva.

Doamna pre9edinte de 9edinla Mardarovici Diana
Care sunt comisiile de specialitate pentru acest proiect?

Domnul lordache Adrian – Director Directia Juridic
Am zis compartirnentele de resort, evident nefiind proiectul nici

avizele comisiilor de specialitate ale constliului nu sunt pentru acest
proiect .

Doamna pre9edinte de 9edin@ Mardarovici Diana
Pi ca sa continui Tntrebarea care ar fi compartimentele care trebuie

sa Tntocrneasca rapoarte pentru acest proiect?

Domnul lordache Adrian – Director Directia Juridic
in proiectul de hotarare DATJ-ul 9i-a facut treaba, Tnaintand catre

Direc{ia Patrimoniu, Direcjia Transporturi 9i Juridic Tn data de 03.10.2023.

Doamna pre9edinte de 9edin@ Mardarovici Diana
Am inteles, multumesc. Domnul Badulescu, daca

Tntrebari? .: --'iA -IT{$.
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Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Doar o chestiune de nuanta, dar care pentru unii poate sa He

importanta, pentru altii, nu, care trebuiau, care avea obligatia sa faca,
pentru ca prin lege zice ca secretarul unitatii administrativ teritoriale se
Tngrije9te de aceasta chestiune. va rnulturnesc.

Doamna pre9edinte de 9edin@ Mardarovici Diana
Muljumesc. Domnul Deaconescu, va rog, aveji cuvantul.

Domnul Consilier Deaconescu catalin lonut

va multumesc, doamna pre9edinte. Constat ca de9i avem un nou
Cod Administrativ cu prevederi mult mai clare decat cele vechi ale
administratiei, inca din partea executivului poate fi folosit textul legal in
mod abuziv Pi faptul ca Primarul General nu este prezent la aceasta
9edinta, 9edinta convocata legal de un grup de consilieri, Trni ridica mari
semne de Tntrebare Tn privinta dorintei Prirnarului General de a rezolva o
data pentru totdeauna aceasta problema pe care Consiliul a avut-o in
dezbatere Tn repetate randuri anul acesta 9i Ia care am Tncercat sa gasirn
o rezolvare legala. Eu sper ca cineva din Cabinetul primarului, macar la
cafeaua de dimineaji o sa ii citeasca din procesul verbal al 9edintei de
astazi 9i o sa ii spuna ceea ce vreau sa ii transmit 9i anume ca nu e nicio
diferenta Tn privin+a comportamentului siu fala de opozijia de astazi din
Consiliul General, fata de ceea ce faceau regimurile trecute, ceea ce s-a
Tntamplat Tn mandatul 2020-2024, in privin Ia tratamentului Ia care era
supusa opozitia este exact acela9i lucru care se Tntampla 9i astazi,
folosirea abuziva a textelor legale, Tntarzierea nepermisa Tn erniterea
rapoartelor de specialitate, a9 dori foarte tare sa ii cer Primarului General
ca la urmatoarea 9edin@ sa ne spuna cine sunt cu nume 9i prenurne
vinovajii pentru aceasta situajie. Nu se poate ca un proiect de hotarare
care este depus de un consilier sau un grup de consilieri sa nu prirneasca
raport de specialitate Tn termenul prevazut de lege. Avem foarte clar
articolul 136, avem alineatul 10, avem alineatul 5, avem Tn sarcina
secretarului general sa stabileasca data limita pana Ia care se emit aceste
rapoarte de specialitate 9i pana se emit avizele cornisiilor, cineva nu T9i
face treaba 9i impresia mea este ca cineva nu T9i face treaba sau mai mulji
nu Tsi fac treaba cu binecuvantare&seMi_institutiei, cu binecuvantarea

Primarului General ori lucrul ace$gi$ gM;'-gincolo de abuz de putere,
dincolo de o forma de nesocotiFqa/foIQl,uilCW6Niului General, dincolo de
o bataie de joc la adresa acegtdr Q4{$ni) ca$e a9teapta de la noi o
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rezolvare a situa+iei Tn care se afla, mi se pare un abuz de putere Tndreptat
inclusiv Tmpotriva a ceea ce s-a reu9it a se Tnchega Tn 33 de ani 9i anume
democratie locala, democratie participativa. Cred ca calea pe care a
apucat-o Primarul General nu este una de natura a satisface entuziasmul
cu care anumite grupuri din societatea bucure9teana l-au sus+inut Tn
repetate randuri pentru a schimba ceva Tn modul de administrare a
ora9ului. Eu cred ca pentru cei, printre care ma aflu 9i eu, care I-am
sustinut, situatia de astazi reprezinta o palma 9i o ru9ine pentru ca am
ajuns sa aplicam acelea9i rnetode, care au mai fost aplicate Tn trecut, cu
un primar Tn care ne-am pus speran+a ca va rezolva Tn favoarea cetajenilor
situatiile care se afla pe ordinea de zi. Atat am avut de spus. Sper ca s-a
Tnregistrat cum trebuie 9i sper ca stenograma va ajunge de urgenta la
Primarul General

va multumesc.

Doamna pre9edinte de 9edinla Mardarovici Diana
Multumesc, domnul Deaconescu
O sa dau cuvantul liderului de grup USR, domnul Valentin Necula.

va rog.

Domnul consilier Necula Valentin
Buna ziua. Ma auziji?

Doamna pre9edinte de 9edin la Mardarovici Diana
Da, va auzim. va rog.

Domnul consilier Necula Valentin
Multumesc pentru posibilitatea de a vorbi. Voiam sa spun ca vom

participa la aceasta discutie. Chiar ieri am avut o discu+ie in care au
participat domnul primar 9i unii colegi de la PNL, in care domnul primar
ne-a confirmat ca urmeaza stabilirea acestei intalniri. Daca mai aveti alte
Tntrebari pentru mine, va stau la dispozitie. A9tept sa avem aceasta
discutie cu toli liderii de grup, bineTnjeles, ati fost 98 dumneavoastra
specifici Tn cerere, a9teptam sa vedem care sunt urmatorii pa9i, dar cred
ca, cat de curand, va fi aceasta Tntalnire

Multumesc frumos.

rovici Diana

luare de de cuvant, a,
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Domnul consilier Badulescu Aurelian
Da. Eu o sa fiu mai succint, dar nu stiu cum cu Tntalnirile asta o sa le

avem probabil, ca vad ca va Tntalniti separat. Nu vreau sa Ti dau vreun
raspuns domnului Deaconescu, ca nu am la ce sa-i raspund. Ma rog, a
facut dumnealui apel la istorie, cand erau pu9i la zidul infamiei, ma rog, in
perioada aia ... la ce se refera. Dar de ce va vaitaji a9a, domnul
Deaconescu ca pentru ceea ce prestaji dumneavoastra pentru domnul
Nicu9or Dan, ca sa nu mai ie9iji a9a dumneavoastra sa o faceji pe raja
ranita, reprezentant al Partidului Najional Liberbal are atribujii. V-aji
angajat oameni, nu mai prezentaji lucrurile atat de teatral. E frurnos, e
interesant, dar asta jine pentru necunoscatori. Nu. Trebuie sa va duceji
dumneavoastra, domnul Deaconescu, daca vreji sa faceji ceva, la Palatul
Victoria sau la pre9edintele organizajiei PNL, care este domnul Hubert 9i
sa spuneji dom'le, noi vrem macar chestia asta s-o facem 9i cum ne-am
gandit? ii spunem domnului Nicu9or Dan cu care noi suntem acum la
guvernare locala cum ca daca continua cu atitudinea asta 9i Tn continuare
ceta{enii municipiului Bucure9ti vad ca noi doar sirnulam 9i a9a suntern
cum suntem din punct de vedere al sondajelor, decat sa ne ducem 9i mai
tare Tn jos, hai domne sa-I determinam pe omul asta sa intre Tn 9edin A, ca
intra cu proiectul dumnealui, ca intra cu proiectul PNL, ca cu al PSD-ului,
nurnai sa rezolvam problema asta. Pana atunci, n-are rost a§a sa ne
victimizam, Tntelegeti, stimate coleg consilier general? N-are rost. Sigur, e
adevarat, dumneavoastra sunteji mai aparte, sunteji a9a, sunteti, va rog
eu din sufletul meu, spLIneji bucure9tenilor asta e adevarul. Dar, nu, deci
nu vreau sa repro9ez nimanui nimica, dar mor pe chestia asta, ba eu in
viaja asta, daca am gre9it, am gre9it, m-am dus, bai nene, am gre9it. Nu
vin acum 9i fac pe sofisticatul... ia sa va vad eu domnul Deaconescu cum
TI sunati dumneavoastra astazi pe domnul Hubert 9i pe domnul ctuca 9i le
spLIneji ca nu ne mai Tn+elegem cu a9tia 9i !ipa a9tia ca sa nu ne aduceji
in situatia Tn care manie sau poimaine sa faca o 9edin@ de consiliu Tn
Greenfield. Hai sa rezolvam. Faceti dumneavoastra proiectul, noi sa
votam 9i sa ne luarn beleaua asta dupa cap. Atata. va rog eu din sufletul
meu. Nu are rost, repet, lisaji Tntalnirile cu domnul Nicu9or Dan. sa vorbiti
ce? Durnneavoastra sunte{i aia care-i vota{i bugetele, nu va mai daji raniji.
Dumneavoastra Tmpreuna cu partidul acesta, USR, cu 3 grame, cum a

SPus ministrul liberal al dumne WW*+ri la tribuna Parlamentului, ?
litere, 3 grame, USR. Hai sa Qhebra{@:\a aveji lideri mari acolo, bai
Nicu§or, hai sa rezolvam ast& de naiba\*(f8Ynnute? sa veniti sa vorbim
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ce? Mi-ar cripa obrazul sa ma duc in Greenfield sa Ie spun oamenilor ce?
Daji-mi durnneavoastra ce sa Ie spun 9i eu Ie spun. ca ce? ca dornnul
PNL 9i cu domnul USR nu vor. Eu de aceea v-am spus ca noi nu o sa
participam din respect pentru oamenit ace9tia. Am avut nevoie sa mai
spun inca o data pe banda ca domnul lordache care jine locul doamnei
Secretar cine nu a facut asta ca sa o iau pe calea legii. Codul administrativ
spune clar, fac 9i eu ce oi putea sa fac 9i dupa aceea cu asta basta. va
multumesc 9i nu am nimic personal domnule consilier cu dumneavoastra,
doar ca idee. va multumesc si Tmi cer scuze.

Doamna pre9edinte de 9edin;a Mardarovici Diana
O sa va rog sa va Tnscrieji in chat ca sa pot sa va ofer cuvantul Tn

ordinea Tn care ati solicitat. O sa merg catre domnul Buzatu cu o menjiune.
Avand in vedere ca 9edinja trebuie Tnchisa, o sa va rog sa va menjineji
intervenjia la 3 minute maxim. va rog domnul Buzatu.

Domnul Buzatu Florin
Voi fi scurt. Vreau sa vin cu rugamintea de a Tncerca sa lasam

trecutul Tn urma 9i sa vedem Tnainte pentru ca nu vom putea evolua
niciodata nici ca societate, nici ca specie daca Tntotdeauna ne uitam
Tnapoi. Avem speranja ca lasand Ia o parte orgoliile 9i repro9urile vom
rezolva aceasta situajie cat mai repede. Nu uitaji ca noi pierdern doua ore
din viaji, la miile, cate ore din via@ pierdem Tmpreuna 9i la miile de
locuitori care sunt aici. Noi cu spaima ne gandim ce se va Tntampla peste
cateva luni. Aceasta Tntalnire a fost propusa de catre noi, grupul de lucru,
in speranta Tn care vom reu9i sa aducem laolalta toti factorii de decizie 9i
sa reu9im sa facem macar un pas. Nu uitaji ca suntem la jumatatea
rezolvarii acestei situatii. Va urma o alta hotarare de consiliul local. Este
doarjumatatea. qi daca noi pentru jurnatatea asta care teoretic trebuia sa
se rezolve foarte repede, nu vreau sa ma gandesc ce va urma. va
mu Itu mesc.

Doarnna pre9edinte de 9edin@ Mardarovici Diana
Mul+urnesc. Domnule Hazarian, va rog.

Domnul consilier Hazarian Constantin

Doamna pre9edinta, stima li invitaVR--WW'G91egi, doua puncte vreau
sa abordez. Primul, faptul ca suntem tn ai,ea{(&’9ddinta Pi am intrat ca sa
votam acest proiect care ar fi putut sa debtoOh&Mtuatia, este o dovada
clara ca ne-am asumat si ca ne dorim cal=gituatia;}din Greenfield sa se
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rezolve cat mai repede. Al doilea punct, a9 dori sa ii solicit Primarului
General, pe aceasta cale, sa treaca peste paradigma a cui este vina si de
ce s-a ajuns aici, sa ne concentram, sa vedem cum o rezolvam si sa ne
asiguram ca pe viitor nu mai apar aceste probleme. Momentul Tn care sa
punem Tntrebari, ce s-a Tntamplat, cand s-a Tntamptat, cine este de vina, a
trecut. Hai sa ii ajutam pe locuitorit din Greenfield 9i sa ne asiguram ca
aceste lucruri nu se mai Tntampla. Mul+umesc frumos.

Doamna pre9edinte de 9edin+a Mardarovici Diana
Domnul Vigheciu, vad ca aveji mana ridicata, presupun ca doriti sa

luaji cuvantul. O sa dau cuvantul Tntai celor care s-au Tnscris pe chat, dupa
care o sa revin la dumneavoastra. Domnul §uhan, va rog.

( Domnul consilier Suhan Valeriu Nicolae
Multumesc doamna
Am o propunere pentru dumneavoastra. Avand Tn vedere ca, asa

cum spunea domnul Deaconescu, aici sunt de acord cu dumnealui, lipsa
rapoartelor de specialitate este o chestiune coordonata de Tnsusi primarul
general. De aceea, va rog pe dumneavoastra, de la autoritatea functiei
dumneavoastra, sa supune{i la vot propunerea pe care v-o fac, ca sa
Tntocmiti si o scrisoare catre directiile care nu si-au facut treaba si in
termen de trei zile sa elaboreze, Tntr-un sens sau altul, cum considera
durnnealor, rapoartele respective, astfel Tncat sa avem posibilitatea sa
revenirn cu proiectul de hotarare pe ordinea de zi. Hai sa supunem la vot,
daca Tntr-adevar colegii sunt de acord, sa le trimitem o astfel de, hai sa-i
spunerrI, scrlsoare.

Doamna pre9edinte de 9edin+a Mardarovici Diana
Domnule consilier general, din pacate nu putem supune nimic la vot.

Domnul consilier $uhan Valeriu Nicolae
De ce sa nu putem?

Doamna pre9edinte de 9edinta Mardarovici Diana
Pentru ca nu suntem Tntr-un cadru... doar putem informal sa fim de

acord sau nu, dar nu putem supune la vot, pentru ca nici macar nu am
intrat pe ordinea de zi.

Dornnul consilier $uhan Valeriu Nicolae
Bun. Dumneavoastra puteti-8@q8{i... constatand ca nu §i-au facut

treab.a,, atunci nu ?u_pyneti. la IPLaygrId ca nu 9i-au facut treaba,faceti dumneav©astra/) scrisodrd'.'- .--- '\\'* ~\
Ipp‘ \
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Doamna pre9edinte de 9edin la Mardarovici Diana
Domnule §uhan, a§a voi face.

Domnul consilier $uhan Valeriu Nicolae
A9a, faceji o scrisoare catre ei, constatati ca noi suntem oripilati,

suntem 9ocati, pana la urma, de non combat-ul lor, a§a Tncat sa le solicitati
ca Tn termen de trei zile sa elaboreze rapoartele respective. Pana luni,
pofti rn

Doamna pre9edinte de 9edinla Mardarovici Diana
va muljumesc! in calitate de pre9edinta de 9edinta, voi solicita

direc+iilor de specialitate, a9a cum menjiona 9i colegul meu catalin
Deaconescu, voi mentiona 9i punctele de vedere care au fost exprimate
aici Tn 9edinla 9i voi cere un raspuns din partea lor.(

Domnul consilier $uhan Valeriu Nicolae
Hai sa facem ceva concret. Qi gestul asta aduce concretete. sa le

solicitam explicit sa 191 exprime punctul de vedere pana luni.

Doamna pre9edinte de 9edin Ta Mardarovici Diana
In regula. Multumesc!
Domnule Deaconescu, ati solicitat un drept Ia replica.

Domnul consilier Deaconescu catalin lonut
Sustin propunerea domnului §uhan. Trebuie sa aratam sa avem

personalitate... in privin ja intervenjiei domnului Badulescu, de 9apte ani
ne dam replici, ne combatem amical, dar nu este momentul astazi. Nu
trebuie sa ne pierdem vremea cu atacuri politice. Un singur lucru Ti spun
domnului Badulescu.. .

-.-,;=P

Doamna pre9edinte de 9edinla Mardarovici Diana
Domnule Deaconescu, din pacate nu va mai auzim, aveti probleme

cu sunetul. Voi merge mai departe la doamna Comanici, dupa care voi
reveni la durnneavoastra daca ajungeji Tntr-o zona Tn care aveti un semnal
mai bun. Doamna Comanici, va rog.

Doamna consilier Comanici Ancuta Sorina
Bund ziua! Voiam doar sa punctez un lucru: suntem consilieri

generali, mergem pe ideea ca cunoa9tem dispozi+iile Codului
administrativ. Exista clar obligaTiq-=(MMM de specialitate pentru
Tntocmirea rapoartelor de specialitatp: laT+qq6}CA. in care nu se Tntocmesc,
direcjiile respective trebuie sa ne @JrF-ita Q'Jqdrhga Prin care sa ne comunice
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refuzul Tntocmirii acestor rapoarte de specialitate, ce se Tncalca, care sunt
dispozitiile prin care se Tncalca acest proiect 9i a9a mai departe. Deci este
o obligatie prin Codul administrativ. Nu au Tntocmit rapoartele de
specialitate, ei trebuiau, direcjiile de specialitate, sa ne trirnita raspunsul
de ce nu iI Tntocmesc. §i mai vreau sa va amintesc ceva: acest proiect
este depus de noi in luna iulie. Deci din luna iulie pana astazi, noi nu am
facut decat o revenire la acel proiect. Ar fi putut sa Tntocmeasca rapoarte
sau adresele prin care sa ne comunice de ce nu le Tntocmesc. Atat am
vrut sa spun. va muljumesc!

Doamna presedinte de 9edin@ Mardarovici Diana
Multumesc! Domnule Vigheciu, daca vreji sa mai luaji cuvantul?

Domnul consilier Viqheciu Adrian Nicolae
Doua secunde, atat. Ap dori sa iI rog public pe dornnul viceprimar

Stelian Bujduveanu, in calitatea dumnealui de coordonator al
compartimentului de patrirnoniu, sa puna biciul pe colegii de acolo, sa
elaboreze cat mai repede aceasta docurnentajie atat de necesara pentru
continuarea discujiilor pe tema Greenfield. Mul+urnesc mult! O zi buna!

Doamna pre9edinte de 9edin+a Mardarovici Diana
Multumesc! Asa cum nu mai vad solicitari de luare de cuvant si ca

sa ii raspund domnului Diaconescu, domnul lider de grup, domnul
Socolovici, liderul de grup PNL, nu este Tn aceasta 9edinta, dar pozitia
PNL a fost exprimata de mine. A intrat? Domnul Socolovici e Tntr-o zona
in care nu §tiu daca va putea sa ia cuvantul, dar pozitia grupului nostru a
fost exprimata atat de domnul Deaconescu, cat 9i de mine la Tnceputul
acestei 9edin+e. Ne dorim o solutie pentru dumneavoastra, dorim sa fie
tratat acest proiect cu urgenta cu care merita sa fie tratat, dorim
deschiderea accesului locuitorilor si nu dorim o dezbatere filozofica Tntre
institutii, Tntre Ministerul Mediului 91 primaria generala, ca nu se pot pune
de acord pe ce spune legea.

Acestea fiind spuse, domnul lordache aveti cuvantul.

Domnul lordache Adrian – Director Executiv, Directia Juridic
Ar fi urmat sa propunem ordinea de zi, Tnsa avand Tn vedere ca

proiectul propus pentru ordinea de zi nu Tntrune9te condijiile, doamna
pre9edinte, domnilor consilieri generali 9i doamnelor consilieri, nu avem
proiect pentru ordinea de zi.

Doamna oresedinte de sedi

~J} multumesc! O zi frurnqgSa vp df
< f

Mul+umesc! Declar 9edin!a in

'.. :'">:;\

Diana
~in continuare, tuturor!
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Sedinta extraordinara, convocata de Tndata, a Consiliului General al
Municipiului Bucure9ti s-a Tncheiat Ia ora 12:34.

Nota: Procesul-verbal a fost redactat Tn conformitate cu Tnregistrarea
audio comunicata de catre Directia Generala Logistica – Direc+ia
Informatica .

PRESEDINTE DE SEDINTA SECRETAR GENERAL
AL MUNICIPIULUI BUCURESTI

Georgiana Zamfir
l

Mardarovici Diana

Redactat si verificat.
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